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Egyesületünk taglétszáma változó, 80-100 fő közötti. 

Mivel alapfokú oktatást, az uszoda használati szerz ődés tiltó rendelkezése 
miatt, továbbra sem végezhetünk, versenyz ő utánpótlásunk folyamatos pótlása 
komoly problémákat okoz. A „hozott anyagból dolgozu nk” nem mondható a leg 
optimálisabbnak.  

Úszás: 

Jelenleg 9 versenyz őnk szerepel az évjáratos ranglisták 1-20 helyének 
valamelyikén 46 alkalommal. Egy serdül ő, és két régió válogatott úszónk van. 

Kovacsics Márk a Serdül ő, Ifjúsági, és Hosszútávúszó Medencés OB-n kett ő 
III., egy V. két VII. és egy VIII. helyezés ért el.  

Tovább javította az 50, 100, 200, 400, 800, 1500 mé teres gyorsúszásban, és a 
200, 400 méteres vegyesúszásban elért id őeredményeit, melyeket Vácon még 
soha senki nem tudott feln őttként sem teljesíteni! 

A 2017 évi Országos Bajnokságokon 2 III. /Kovacsics  M. 2002/, 1 negyedik 
/Varsányi Réka 2008/, 1 V. /Kovacsics M/, 3 VII. /K ovacsics M., Varsányi R./, és 1 
VIII. helyezést értek el versenyz őink. 

 Ismét a szül ők hatalmas anyagi tehervállalásával, a gyermek- ser dülő-ifjúsági, 
és feln őtt korú versenyz őink 2x1 hetet Hajdúszoboszlón, és Szentesen 
edzőtáboroztak. 

A nyáron, többnyire a „béka, delfin, és „Cápa” korú  /2005-6-7-8-9 születés ű/ 
versenyz őink készültek Vácon. 

Öttusa : 

 A Dekatlon Kéttusa Magyar Kupa eddig lebonyolított  4 fordulója, és a már 
lezajlott kéttusa OB. eredményei alapján, 2017 évbe n várhatóan 5 versenyz őnk, 
lesz résztvev ője az „ELIT” kategória októberi dönt őjének, ahova évjáratonként 
az ország 16 legjobb versenyz ője kap meghívást.  

2016-ban 3 fő, Nyerges Réka /2006/, Makrai Bálint /2006/, és Bor os Márton 
/2005/ jutott be az „ELIT” Bajnokságra, ahol VI, IX , XV. helyezést értek el. 

A 2017 évi Kéttusa OB-n 18 versenyz őnk rajtolt, ahol öten végeztek a legjobb 
16-ban. Ők várhatják a meghívást az „ELIT” Bajnokságra: Nyer ge Réka /2006/ 
VIII, Boros Márton /2005/ IX, Hertel Máté /2008/ X,  Makrai Bálint /2006/ XII, és 
Urbán Luca a XVI. helyen végeztek.  

 



Triatlon:  

A Dr.Kocsis Tamás vezette kis utánpótlás korú, zömé ben 7-10 évesekb ől álló 
csoport 

Igazolt versenyzőink létszáma dinamikusan növekszik, mind utánpótlás, mind 
felnőtt tagok tekintetében, hiszen a tavalyi 16-ról, 26-ra nőtt az igazolt, 
versenyengedéllyel rendelkező versenyzők létszáma. Az egyesületi 
pontversenyben 2016. évben 152 pontot szereztünk, amivel a 28. helyen 
álltunk a klubok rangsorában, idén várhatóan 300 pont felett fogunk 
teljesíteni. 
 
2017. évben több versenyen vettünk részt, mint azt megelőzően és alábbi 
eredményeket értük el: 
 

- pest megyei aquatlon döntő, Kistarcsa: újonc 1. fiú Hertel Máté II., 
Tilinger Hunor IV., Nádasi Gergely VI., újonc 1. fiú csapat I., „B” csapat 
III. hely, Újonc 2. leány Nyerges Réka I., Makrai Bálint I., Medvei 
Barnabás IV., Monostori Botond V., újonc 2. fiú csapat I., legkisebbek 
versenyében Tilinger Emese I. hely 
 

- Aquatlon Országos Bajnokság, Debrecen: újonc 1. Hertel Máté VI., 
újonc 2. fiú Makrai Bálint V., újonc 2. leány Nyerges Réka VI., újonc 1. 
csapat II. hely 

 
- Nyíltvízi aquatlon Országos Bajnokság, Balassagyarmat: újonc 1. leány 

csapat III. hely, 
 

- Országos utánpótlás ranglista verseny, Váltó Országos Bajnokság, Fadd-
Dombori: legkisebbek versenyében Tilinger Emese I. hely, senior férfiak 
dr. Kocsis Tamás VI., Senior férfi én-te-ő váltó II. hely, senior női én-te-ő 
váltó I. hely 

 
- Triatlon utánpótlás Országos Bajnokság, Velence: újonc 1. fiú csapat III. 

hely, újonc 1. fiú Hertel Máté VII. hely 

Versenyzőink, a triatlon, duatlon, aquatlon versenyek mellett a Magyar 
Öttusa Szövetség égisze alatt megrendezésre kerülő kéttusa versenyeken is 
rendszeresen indultak, ahol szintén értékes helyezéseket szereztek.  

Tavalyi eredményeink alapján 2017-ben úszás, öttusa , és triatlon sportágban 
részesültünk állami támogatásban, mely összegek, mé g mindig csak a túlélésre 
elegend őek. 



 

Szakosztályunk továbbra is 4 csoportban végzi edzéseit: 

� versenyzői csoport /Kollár Zoltán/ gyermek, serdülő, ifjúsági, felnőtt korosztály 

� Kisversenyző vegyes csoport /úszás- öttusa-triatlon/Tószegi Andor/ béka, 
delfin, cápa korosztály 

� Előkészítő csoport /Tószegi Andorné/ 

� Triatlon-öttusa előkészítő-kisversenyző csoport Dr. Kocsis Tamás 

Mivel a „kisversenyző” és a „versenyző” csoportok között a kor és a tudásszint 
miatti különbségek jelentősek, indokolt lenne még egy átmeneti csoportot 
közbeiktatni egy újabb edzővel, és a „nagyok” négy korosztályt átölelő 
csoportjának edzéseit sem könnyű koordinálni. Sajnos a jelenlegi anyagi 
helyzetben, hasonlóan az előző évihez, egyelőre kivitelezhetetlen a bővítés. 

Ennek az anyagiakon kívül, uszodai helyhiány okai i s vannak, 
elsődlegesen a vízilabda er őteljes terjeszkedése miatt, mely nem csak a 
mi szakosztályunkat érinti. 

 Célunk : továbbra is a megyei, az országos és nemzetközi versenyeken való 
eredményes részvétel, az öttusa, triatlon sportágak alapjainak lerakása.  

A „béka” a „delfin”, a „gyermek”, a „serdülő”, az „ifjúsági” és a „felnőtt” korosztályban 
egyaránt rendelkezünk versenyzőkkel. Ők a MUSZ (Magyar Úszó Szövetség), a 
MÖSZ /Magyar Öttusa Szövetség/ és a Magyar Triatlon Szövetség leigazolt 
versenyzői. 

 A 2017 évi Szenior Világbajnokságon 3 versenyz őnk vett részt. 2 f ő a 
Balatonfüredi Hosszútávúszó, 1 f ő pedig a medencés VB-n szerepelt . 

Minden évben részt veszünk a Pest megyei úszócsapatok részére rendezett 4 
fordulós csapatbajnokságon (6-7 csapat mintegy 180 versenyzővel.). Sikerélmény 
szerzésén kívül, ezek a versenyek jól szolgálják az országos bajnokságokra való 
felkészülést. 2016-ban Érd és Százhalombatta után ismét a 3. helyen végeztünk. 

Ismét meg kell jegyeznem, hogy a résztvev ő csapatok közül az egyik leg- 
szerényebb lehet őségekkel bíró egyesület vagyunk.  

Szeretnénk több kiemelt versenyen való szereplési lehetőséget biztosítani. Ezek 
közé tartoznak nemzetközi versenyek, illetve belföldi (vagy esetlegesen külföldi) 
utazások, táborok is, amiket eddig a szülők fedeztek, Sajnos egyre gyakrabban fordul 
elő, hogy sportolóink emiatt nem vehetnek részt sportversenyeken. (Pl. nem tudják a 
nevezési díjakat kifizetni, az utazás költségeit fedezni.) 

 

Éves költségvetésünk a MUSZ eredményességi támogatásból, a MÖSZ 
eredményességi támogatásából, a Triatlon Szövetség eredményességi 
támogatásából, az 1%-ból, és a tagdíjakból áll össze. A pályázaton nyert pénz 
esetleges, 2017-ban nem nyertünk el támogatást. 

 Az egyesület elnöksége munkáját továbbra is ellenszolgáltatás nélkül végzi. A 
székhely fenntartásával kapcsolatban külön költségek nem merülnek fel. Az irodai 
gépek, telefon, fax, internet, stb. használatát ellenszolgáltatás nélkül az egyesület 
elnöke biztosítja. 



 

A feladatok végrehajtásához egyesületünk egy főfoglalkozású /Kollár Zoltán/, és 
három megbízásos jogviszonyú edzővel /Tószegi Andor, Tószegi Andorné, Dr. 
Kocsis Tamás/ dolgozik.  

 

Munkánk elismeréseként értékeljük, hogy a MUSZ-on k eresztül, 
létesítményfejlesztésre, felújításra, állami pénzt ítéltek meg 
egyesületünknek, utólagosan 2015 évre, 2016-ra, és az előzetes 
szóbeli tájékoztatás szerint 2017 évre is. 

Ebből, sajnos csak 2016. július végére, de végre sikerü lt a 33 
méteres medence, éjszakai, „solár” takaróval való b efedése, mely 
magában 3.439,767.-Forintba került. 

Így előre láthatólag, az általa generálandó energia, és ve gyszer 
költségek csökkenésén túl, a nyári hideg vizes prob lémáink is 
enyhülnek majd. 

Az, hogy nem használják, egy külön dolog, én a mego ldáshoz kevés 
vagyok.  

Elkészültek a 25 méteres medence terében építend ő tanmedence 
kiviteli tervei is. 

Megépítése, a gépház esedékes felújítása után, 2017  nyarára volt 
várható. Sajnos a gépház szükséges felújítása nem k észült még el a 
megfelel ő szint űre, és annak dacára, hogy az év elején megjelent 
tájékoztatás szerint, 2017-ben a megépítéshez szüks éges összeg a 
rendelkezésünkre áll majd, a mai napig erre vonatko zó szerződést 
nem kaptunk.  

  
 

A tájékoztatón szívesen válaszolok az esetlegesen feltett kérdéseikre. 

 

 

 

Tisztelettel.                                                                  Tószegi Andor 

        VVSE. Elnök 

2017. augusztus 27. 

 


